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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mehmet Kaplan (MP)

2015/16:1070 Utredningen om Bromma flygplats

I december 2015 uttalade statsrådet Mehmet Kaplan att utredningen om 
Bromma flygplats framtid skulle förändras och tidigareläggas. Utredaren 
Anders Sundström skulle ha presenterat hur man kan pröva förutsättningarna 
för att utveckla flygkapaciteten i Stockholmsregionen den sista mars i år, men 
ännu har ingen utredning kommit allmänheten till känna. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Mehmet Kaplan:

 

När kommer utredningens resultat att offentliggöras?  

………………………………………

Jessica Rosencrantz (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-04-07
Besvaras senast
2016-04-13 kl. 12.00


